
Godkendelse af referat fra d. 19/6 2024.

Referatet er godkendt.

Orientering samt punkter fra daglig leder/Status på rideskolehestene.

Plan for salg af rideskoleheste. Der er 2 der potentielt skal sælges. Felix skal fremvises igen et par

gange i denne uge.

På sigt skal der indkøbes nye ponyer/heste.

Fra d. 3/9 skal Nanna i praktik tirs- ons- og torsdag, Line og Ally tager Nannas timer.

Nanna laver opslag om det.

Tilsyn med elevheste når Nanna ikke er på arbejde.

Det bliver skrevet på som punkt på staldvagtsplanen, at der skal holdes opsyn med elevhestene.

Hvilke dyrlæger bruges der til elevhestene.

Der laves en telefonliste med prioriteret rækkefølge. Hænges op, samt som fil i

bestyrelsesgruppen.

Nye undervisere.

Louise er stoppet som underviser om mandagen, Josefine Jespersen er ny underviser.

Ally tager Nannas undervisning om torsdagen i mens hun er i praktik. De er begge 2 sammen med

Nanna og Louise et par gange inden de tager over.



Orientering fra formand

Orientering samt punkter fra ejere.

Der er kommet ny emhætte i herreklubben, sponsoreret af Kjellerup Ventilation.

Der er en del på venteliste til bokse.

Orientering fra kasserer med redegørelse for bank og klubbens økonomi.

Der er pt minus på kontoen, men der er penge på vej ind fra sponsorater.

Opfølgning af plan ift. Fonde.

Der søges til elevheste.

Der skal også søges til udendørs ridebane.

Årshjul:

Børneattester, er i gang.

Udbyde ydelser på facebook (halmpiller, indluk osv) Lotte laver opslag.

Kæphestebane.

Vi prøver ad om den kan stå ved siden af møddingen og springene stå i togvognen.

Ridesti omkring folde.

Det fungerer bedst når det er tørvejr, ikke for mudret og den bliver slået. Det kræver meget

vedligehold. Så ikke aktuelt at etablere igen lige nu.



Planlægning af arbejdsdag.

Søndag d. 22/9

Listen tjekkes og opdateres. Lotte kigger på det. Der er lavet begivenhed på facebook.

Maling af vinduer.

Taget på løsdriften skal laves.

Indkøb af affaldssække, toiletpapir mm.

Der skal indkøbes sække og papir.

Opfølgning på manglende udfyldelse af opgaver på staldvagt.

Det koster 200,- hvis man ikke udfylder alle opgaver.

Manglende deltagelse i arbejdsdage.

Det koster en staldvagt pr. arbejdsdag, man ikke deltager i.

Betaling ved brug af solarie.

Skal det ændres til betaling pr. gang ligesom skridtbåndet.

Fra nytår ændres priserne på skridtbånd og solarie til betaling pr gang og priserne justeres.

Hø/wrap det kommende år.

Det undersøges hvor vi skal købe hø i år.

Hovslag.

Det vil være rart at der også blev ordnet hovslag i hverdagene, efter holdene.

Elevforældre kan evt. hjælpe til når eleverne skridter af.



Dato til opstalder- og partmøde.

Torsdag d. 3/10 kl. 19.00

Eventuelt:

Næste møde:

17.september kl. 18 hos Marie.


